
Skellefteå Bridgeklubb
Styrelsemöte: 2024-08-05 Distribuering: Anslagstavla, hemsida och ordf.

Deltagare: Torbjörn Utterström, Richard Lundqvist, Åsa Vallin, Mariann Nilsson, Nils-Gunnar Nilsson (Nille),
Torbjörn Utterström, Berith Markstedt

1 Mötet öppnas
Ordförande för mötet var Torbjörn Utterström som hälsade samtliga välkomna och förklarade mötet
öppnat.

2 Val av sekreterare och justerare
Till mötessekreterare valdes Åsa, och till justerare valdes Berith Markstedt.

3 Dagordning
Mötet godkände den föreslagna dagordningen.

4 Genomgång av föregående protokoll
Frågan om spelort för division 3 kvarstår. Bollen ligger hos bridgeklubben i Umeå. Nille tar kontakt
med Umeå.

5 Kassören har ordet
Resultatet per den 2024-07-31 är +9 557:40.

Utvecklingskontrakt
Utvecklingskontrakt á 500 kronor hösten 2024:

● Brickläggare + annat = 1 utvecklingskontrakt x 5 personer (Torbjörn, Hans, Roger,
Lars-Göran, Olle)

● Ordförande = 1 (Torbjörn)
● Kassör = 1 (Åsa)
● Sekreterare + webb = 1 (Kurt)
● Städning = 1 x 3 personer (Berith, Hans, Nille)
● Utbildning = 2 (Anki)
● Kök, med mera = 1 (Gunnel)
● Canastakontakt = ett utvecklingskontrakt på 200 kronor

Priser på handikapptävlingar
Styrelsen är överens om att vi inför priser på den första handikapptävlingen varje månad. Priset är ett
frispel för båda spelarna i paret. Torbjörn talar med Lars-Göran om att trycka upp prislappar.

6 Spelschema under hösten 2024
Nils-Gunnar och Richard har sedan tidigare skickat ut ett förslag. Enligt förslaget kommer det enbart
att genomföras en individuell tävling under hösten. Vi lägger till en ytterligare i samband med
Höstfesten.

Förslaget kommer även att justeras genom att samtliga tävlingar på onsdagar som inte är kval eller
simultan blir handikapptävlingar.

Kurt får i uppdrag att lägga ut höstens spelschema så snart som möjligt. Nille ansvarar för att
kontakta Kurt.



7 Marknadsföring
Åsa tar kontakt med Expats and friends för att marknadsföra bridgeklubben. I samband med detta
informeras även om att en fortsättningskurs planeras under hösten.

8 Övriga frågor

Höstfest
Anki har kontakt med Gunilla Johansson, som har lovat att arrangera en höstfest. De får återkomma
med ett lämpligt datum.

Mobiltelefoner
Mobiltelefoner ska vara på ljudlöst läge under spel, om det inte finns särskilda skäl.

Inbjudan till tävlingar
Torbjörn kollar med Lars-Göran om han kan ansvara för inbjudan till tävlingar, där även andra
klubbar ska bjudas in.

9 Nästa möte
Måndagen den 30 september, kl. 17:30. Åsa skickar ut kallelse

10 Mötet avslutas
Ordförande förklarade mötet avslutat.

Mötesordförande Mötessekreterare Justeraras

Torbjörn Utterström Åsa Vallin Berith Markstedt


